
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання п’ятдесятої сесії Чернігівської міської ради 

сьомого скликання 

30 січня 2020 року        м. Чернігів 
 

Розпочато засідання о 09.10 

Закінчено засідання о 14.20 
 

Головуючий на сесії – міський голова Атрошенко Владислав 

Анатолійович. 

Загальний склад Чернігівської міської ради сьомого скликання 

становить 42 депутати. У роботі засідання п’ятдесятої сесії міської ради 

сьомого скликання взяли участь 35 депутатів. 
 

На сесію запрошені: 

- заступники міського голови; 

- начальники відділів та управлінь міської ради; 

- голови Деснянської та Новозаводської районних у місті рад; 

- керівники міських органів виконавчої влади, підприємств, 

організацій та установ; 

- керівники підприємств житлово-комунального господарства; 

- представники засобів масової інформації. 

 

Відповідно до Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» 

та Закону України «Про запобігання корупції» міський голова         

Атрошенко В. А. повідомив про наявність конфлікту інтересів при розгляді  

пункту 1.4 питання проекту порядку денного «Про затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічних документацій із 

землеустрою, передачу земельних ділянок у власність та оренду громадянам 

для будівництва і обслуговування житлового будинку, господарських 

будівель і споруд (присадибна ділянка), для індивідуального садівництва, для 

будівництва індивідуальних гаражів та учасникам АТО, учасникам бойових 

дій, ветеранам війни та членам сімей загиблих учасників АТО для 

індивідуального дачного будівництва» та пункту 23.1  питання проекту 

порядку денного «Про поновлення договорів оренди земельних ділянок 

юридичним та фізичним особам». 

Депутат міської ради Кирієнко С. В. повідомив про наявність 

конфлікту інтересів при розгляді пункту 4.3 питання проекту порядку 

денного «Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 

громадянам – учасникам АТО, учасникам бойових дій, ветеранам війни та 

членам сімей загиблих учасників АТО для індивідуального дачного 

будівництва, для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка), індивідуального 

садівництва, для ведення особистого селянського господарства та для 

будівництва індивідуальних гаражів». 

Депутат міської ради Черненок М. П. повідомив про наявність 

конфлікту інтересів при розгляді пункту 6 з підпунктами питання проекту 
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порядку денного «Про надання дозволів на розроблення проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічних документацій із 

землеустрою юридичним та фізичним особам»,  

Депутат міської ради Тарасовець О. М. повідомив про наявність 

конфлікту інтересів при розгляді пункту 3.1 питання проекту порядку 

денного «Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою 

юридичним та фізичним особам». 

Вони заявили, що не будуть приймати участі у голосуванні при 

розгляді цих пунктів питань порядку денного. 

 

Більшістю голосів міська рада затвердила такий порядок денний 

роботи п’ятдесятої сесії міської ради сьомого скликання: 

 

1.  Про внесення змін та доповнень до Програми сприяння створенню 

ОСББ та підтримки будинків ОСББ та ЖБК на 2016-2020 роки. 

2. Про орган з питань видачі дозволів на порушення об’єктів 

благоустрою. 

3. Про зміну загальної граничної чисельності працівників та 

затвердження Положення про управління житлово-комунального 

господарства Чернігівської міської ради в новій редакції. 

4. Про внесення змін і доповнень до рішення міської ради від                    

29 листопада 2018 року № 36/VII-33 «Про міський бюджет на 2019 рік»            

зі змінами і доповненнями (№ 38/VII-6, № 39/VII – 14, № 40/VII – 8,                   

№ 41/VII – 10, № 42/VII – 15, № 43/VII – 8, № 44/VII – 17, № 46/VII – 19,          

№ 48/VII – 21, № 49/VII - 13). 

5. Про внесення змін і доповнень до рішення міської ради від                    

28 листопада 2019 року № 48/VII-25 «Про міський бюджет м. Чернігова на   

2020 рік» зі змінами і доповненнями (№ 49/VII-14). 

6. Про дострокове припинення повноважень депутата Чернігівської 

міської ради 7 скликання Заїки Андрія Анатолійовича. 

7. Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою щодо 

встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) 

громадянам – учасникам АТО, учасникам бойових дій, ветеранам війни та 

членам сімей загиблих учасників АТО для індивідуального дачного 

будівництва, для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка), індивідуального 

садівництва, для ведення особистого селянського господарства та для 

будівництва індивідуальних гаражів. 

8. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення земельних 

ділянок, технічних документацій із землеустрою, передачу земельних 

ділянок у власність та оренду громадянам для будівництва і обслуговування 

житлового будинку, господарських будівель і споруд (присадибна ділянка), 

для індивідуального садівництва, для будівництва індивідуальних гаражів та 

учасникам АТО, учасникам бойових дій, ветеранам війни та членам сімей 

загиблих учасників АТО для індивідуального дачного будівництва. 
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9. Про надання дозволів на розроблення проектів землеустрою щодо 

відведення земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою 

юридичним та фізичним особам. 

10. Про затвердження проектів землеустрою щодо відведення 

земельних ділянок, технічних документацій із землеустрою, надання, 

вилучення і передачу земельних ділянок юридичним і фізичним особам. 

11. Про поновлення договорів оренди земельних ділянок юридичним та 

фізичним особам. 

12. Про продаж земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення. 

13. Про заходи, спрямовані на забезпечення своєчасного розрахунку 

споживачів за послуги, надані комунальним підприємством 

«Чернігівводоканал» Чернігівської міської ради. 

14. Про депутатські запити. 

15. Різне. 

 

Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

35 

ТАК 34 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 
 

 

ЧАС ДЛЯ ДОПОВІДЕЙ: 

По першому питанню      до 10 хвилин 

По другому питанню      до 10 хвилин 

По третьому питанню      до 10 хвилин 

По четвертому питанню     до 10 хвилин 

По п'ятому питанню      до 10 хвилин 

По шостому питанню      до 10 хвилин 

По сьомому питанню      до 10 хвилин 

По восьмому питанню      до 10 хвилин 

По дев’ятому питанню      до 10 хвилин 

По десятому питанню      до 10 хвилин 

По одинадцятому питанню      до 10 хвилин 

По дванадцятому питанню     до 10 хвилин 

По тринадцятому питанню     до 10 хвилин 

По чотирнадцятому питанню     до 05 хвилин 

По п’ятнадцятому питанню     до 05 хвилин 

Першу перерву зробити через дві години роботи, наступні через кожні 

півтори години, перерву на обід з 14.00 до 14.45. 
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Щодо першого питання порядку денного «Про внесення змін та 

доповнень до Програми сприяння створенню ОСББ та підтримки будинків 

ОСББ та ЖБК на 2016-2020 роки» виступив Куц Я. В. – начальник 

управління житлово-комунального господарства міської ради. 

 

В обговоренні питання взяв участь: 

 

Депутат 

Вовк  

Павло Іванович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Міська рада з першого питання порядку денного п’ятдесятої сесії  

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 50/VII – 1, яке 

додається.  
 

Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

36 

ТАК 36 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 
 

Щодо другого питання порядку денного «Про орган з питань видачі 

дозволів на порушення об’єктів благоустрою» виступив Куц Я. В. – 

начальник управління житлово-комунального господарства міської ради. 

 

Міська рада з другого питання порядку денного п’ятдесятої сесії  

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 50/VII – 2, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 

Зареєстровано депутатів 

 

36 

ТАК 32 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 
 

Щодо третього питання порядку денного «Про зміну загальної 

граничної чисельності працівників та затвердження Положення про 

управління житлово-комунального господарства Чернігівської міської ради в 

новій редакції» міська рада прийняла рішення № 50/VII – 3, яке додається. 

 

 

 



5 

 

Результати голосування: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

36 

ТАК 34 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Щодо четвертого питання порядку денного «Про внесення змін і 

доповнень до рішення міської ради від 29 листопада 2018 року № 36/VII-33 

«Про міський бюджет на 2019 рік» зі змінами і доповненнями (№ 38/VII-6,  

№ 39/VII – 14, № 40/VII – 8, № 41/VII – 10, № 42/VII – 15, № 43/VII – 8,         

№ 44/VII – 17, № 46/VII – 19, № 48/VII – 21, № 49/VII - 13)» міська рада 

прийняла рішення № 50/VII – 4, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

36 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 
  

Щодо п'ятого питання порядку денного «Про внесення змін і 

доповнень до рішення міської ради від 28 листопада 2019 року № 48/VII-25 

«Про міський бюджет м. Чернігова на   2020 рік» зі змінами і доповненнями 

(№ 49/VII-14)» виступила Лисенко О. Ю. – начальник фінансового 

управління міської ради. 

 

Міська рада з п’ятого питання порядку денного п’ятдесятої сесії  

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 50/VII –5, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

36 

ТАК 35 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Щодо шостого питання порядку денного «Про дострокове припинення 

повноважень депутата Чернігівської міської ради 7 скликання Заїки Андрія 

Анатолійовича» в обговоренні питання взяли участь: 
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Депутат 

Вовк  

Павло Іванович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 
 

Депутат 

Іванченко 

Віктор Григорович 

 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 
 

Депутат 

Тимошенко  

Олександр Володимирович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

підприємництва, туризму та інвестиційної 

діяльності 

 

Міська рада з шостого питання порядку денного п’ятдесятої сесії  

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 50/VII –6, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

31 

 

ТАК 24 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 7 

 

Щодо сьомого питання порядку денного «Про надання дозволів на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, 

технічних документацій із землеустрою щодо встановлення (відновлення) 

меж земельних ділянок в натурі (на місцевості) громадянам – учасникам 

АТО, учасникам бойових дій, ветеранам війни та членам сімей загиблих 

учасників АТО для індивідуального дачного будівництва, для будівництва і 

обслуговування житлового будинку,  господарських будівель і споруд 

(присадибна ділянка), індивідуального  садівництва, будівництва 

індивідуальних  гаражів» виступив Дмитренко В. Л. – начальник управління 

земельних ресурсів міської ради. 

 

В обговоренні питання взяв участь: 

 

Депутат 

Тимошенко  

Олександр Володимирович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань соціально-економічного розвитку, 

підприємництва, туризму та інвестиційної 

діяльності 
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Міська рада з сьомого питання порядку денного п’ятдесятої сесії  

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 50/VII –7, яке 

додається.  

 

Результати голосування за пункти проекту рішення, до яких не було 

зауважень постійних комісій та депутатів міської ради: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

35 

ТАК 31 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Щодо восьмого питання порядку денного «Про затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічних документацій із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельних ділянок в 

натурі (на місцевості), передачу земельних ділянок у власність та оренду 

громадянам для будівництва і обслуговування житлового будинку, 

господарських будівель і споруд (присадибна ділянка), індивідуального 

садівництва та учасникам АТО, учасникам бойових дій, ветеранам війни та 

членам сімей загиблих учасників АТО для індивідуального дачного 

будівництва» виступив Дмитренко В. Л. – начальник управління земельних 

ресурсів міської ради. 

 

Міська рада з восьмого питання порядку денного п’ятдесятої сесії  

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 50/VII – 8, яке 

додається. 

 

Результати голосування за пункти проекту рішення, до яких не було 

зауважень постійних комісій та депутатів міської ради: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

34 

ТАК 33 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Щодо дев’ятого питання порядку денного «Про надання дозволів на 

розроблення проектів землеустрою щодо відведення земельних ділянок, 

технічних документацій із землеустрою юридичним та фізичним особам» 

виступив Дмитренко В. Л. – начальник управління земельних ресурсів 

міської ради. 
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В обговоренні питання взяли участь: 

  

Депутат 

Койдан 

Дмитро Володимирович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

 

Депутат 

Березинець  

Ірина Геннадіївна  

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

Депутат 

Вовк  

Павло Іванович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Депутат 

Тарасовець  

Олександр Миколайович  

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

Депутат 

Акименко  

Віктор Васильович  

- голова постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 

 

Міська рада з дев’ятого питання порядку денного п’ятдесятої сесії  

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 50/VII – 9, яке 

додається. 

 

Результати голосування за пункти проекту рішення, до яких не було 

зауважень постійних комісій та депутатів міської ради: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

34 

ТАК 33 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Результати голосування по пункту 10 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

34 

ТАК 32 

НІ  0 
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УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Щодо десятого питання порядку денного «Про затвердження проектів 

землеустрою щодо відведення земельних ділянок, технічних документацій із 

землеустрою, надання, вилучення і передачу земельних ділянок юридичним і 

фізичним особам» виступив Дмитренко В. Л. – начальник управління 

земельних ресурсів міської ради. 

 

Міська рада з десятого питання порядку денного п’ятдесятої сесії  

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 50/VII – 10, яке 

додається. 

 

Результати голосування за пункти проекту рішення, до яких не було 

зауважень постійних комісій та депутатів міської ради: 

 

 

  Результати голосування: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

33 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 5 

 

Результати голосування по пункту 1.1 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

33 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 5 

 

Результати голосування по пункту 2.4 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

33 

ТАК 31 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 
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Результати голосування по пункту 2.6 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

33 

ТАК 29 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Результати голосування по пункту 21 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

33 

ТАК 29 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Щодо одинадцятого питання порядку денного «Про поновлення 

договорів оренди земельних ділянок юридичним та фізичним особам» 

виступив Дмитренко В. Л. – начальник управління земельних ресурсів 

міської ради. 

 

В обговоренні питання взяли участь: 

 

Калюжний 

Сергій Сергійович 
 

- начальник управління архітектури та 

містобудування міської ради  

 

Муляренко 

Ксенія 
 

- адвокат ТОВ «Форест – 3» 

Депутат 

Дериземля  

Андрій Васильович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань архітектури, будівництва та 

регулювання земельних відносин 

 

Депутат 

Черненок  

Максим Петрович  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

Депутат   

Бакшун  

Іван Миколайович  

 

- голова постійної комісії міської ради з 

питань архітектури, будівництва та 

регулювання земельних відносин 
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Міська рада з одинадцятого питання порядку денного п’ятдесятої сесії  

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 50/VII – 11, яке 

додається. 

 

Результати голосування за пункти проекту рішення, до яких не було 

зауважень постійних комісій та депутатів міської ради: 

 

Результати голосування: 

 

Зареєстровано депутатів 

 

30 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Результати голосування по пункту 6 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

30 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 

 

Результати голосування по пункту 11 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

30 

ТАК 29 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Результати голосування по пункту 20 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 25 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 1 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 2 
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Результати голосування по пункту 22 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 24 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 4 

 

Результати голосування по пункту 24 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 

 

Результати голосування по пункту 30 проекту рішення: 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 26 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 

 

Щодо дванадцятого питання порядку денного «Про продаж земельної 

ділянки несільськогосподарського призначення» міська рада прийняла 

рішення № 50/VII – 12, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

30 

ТАК 29 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 1 
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Щодо тринадцятого питання порядку денного «Про заходи, спрямовані 

на забезпечення своєчасного розрахунку споживачів за послуги, надані 

комунальним підприємством «Чернігівводоканал» Чернігівської міської 

ради» в обговоренні питання взяли участь: 

 

Депутат 

Вовк  

Павло Іванович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань комунальної власності, бюджету 

та фінансів 
 

Депутат  

Старіков  

Роман Михейович  

- член постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 

 

Депутат 

Іванченко 

Віктор Григорович 

 

- член постійної комісії міської ради з 

питань житлово-комунального 

господарства, транспорту і зв'язку та 

енергозбереження 

 

Депутат  

Якубова  

Ганна Василівна  

- член постійної комісії міської ради з 

питань освіти, медицини, соціального 

захисту, культури, молодіжної політики 

та спорту 

Депутат 

Койдан 

Дмитро Володимирович 

- член постійної комісії міської ради з 

питань регламенту, законності, прав і 

свобод громадян та запобігання корупції 

 

Міська рада з тринадцятого питання порядку денного п’ятдесятої сесії  

міської ради сьомого скликання прийняла рішення № 50/VII –13, яке 

додається.  

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

29 

ТАК 26 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 3 

 

Щодо чотирнадцятого питання порядку денного «Про депутатські 

запити» було розглянуто запити депутатів міської ради: 

 

Запит депутата Іванченка В. Г. щодо встановлення нового зупинкового 

комплексу з сучасним стандартним павільйоном «Школа № 35» в першому 

півріччі 2020 року. 
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Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 50/VII - 14, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Ткаченка Б. М. щодо  капітального ремонту даху 

загальноосвітньої школи № 12, так як через пошкоджену покрівлю 

з’являється пліснява та грибок, відпадають штукатурка та шпалери, 

руйнується сам короб, по якому проходять комунікації. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 50/VII - 15, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Бакшуна І. М. щодо встановлення додаткового стовпу 

освітлення біля будинку № 19 по провулку Ніжинському. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 50/VII - 16, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Бакшуна І. М. щодо облаштування пішохідного 

переходу по вул. Малиновського, в районі зупинки «вул. Малиновського» та 

нанесення відповідної дорожньої розмітки. 
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Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 50/VII - 17, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Тарасова В. В. щодо перевірки дотримання Правил 

благоустрою м. Чернігова вуличними виконавцями на перехресті просп. 

Перемоги та вул. Кирпоноса, на ділянці біля кафе «Макдональдс» та на 

тротуарі біля будівлі Санепідемстанції. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 50/VII - 18, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Малець Н. І. щодо безперебійної роботи світлофора на 

перехресті вул. Хлібопекарської та просп. Перемоги. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 50/VII - 19, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Козиря В. О. щодо необхідності встановлення 

турнікетів або інших загороджувальних засобів з метою унеможливлення 

заїзду і руху великогабаритних вантажних автомобілів по новій тротуарній 

плитці та бруківці по вул. Рокоссовського, 43. 
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Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 50/VII - 20, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутата Вовка П. І. щодо скасування розпорядження 

Чернігівської обласної державної адміністрації №276 «Про демонтаж 

пам’ятників і пам’ятних знаків відповідно до Закону України «Про 

засудження комуністичного та націонал-соціалістичного (нацистського) 

тоталітарних режимів в Україні та заборону пропаганди їхньої символіки» в 

частині демонтажу двох Стел біля Болдиної гори в місті Чернігові по вул. 

Толстого. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 50/VII - 21, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Запит депутатів Кирієнка С. В. та Гусак Р. В. щодо необхідності 

встановлення турнікетів або інших загороджувальних засобів з метою 

унеможливлення проїзду автомобільного транспорту між навчальним 

закладом та магазином «Гусачок». 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 50/VII - 22, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 
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Запит депутата Гусак Р. В. щодо необхідності встановлення турнікетів 

або інших загороджувальних засобів з метою унеможливлення заїзду і руху 

великогабаритних вантажних автомобілів по новій тротуарній плитці та 

бруківці по вул. Рокоссовського, 43. 

 

Міська рада за цим депутатським запитом прийняла рішення                

№ 50/VII - 23, яке додається. 

 

Результати голосування: 
 

Зареєстровано депутатів 

 

28 

ТАК 28 

НІ  0 

УТРИМАЛИСЬ 0 

НЕ ГОЛОСУВАЛИ 0 

 

Щодо п’ятнадцятого питання порядку денного «Різне» виступили 

депутати міської ради: Вовк П. І., Воробйов С. О., Іванченко В. Г.,      

Кирієнко С. В., Тимошенко О. В., Бакшун І. М., Овсяник М. К. – начальник 

управління адміністративних послуг міської ради, Дмитренко В. Л. – 

начальник управління земельних ресурсів міської ради, Кухар В. В. – 

начальник управління охорони здоров’я міської ради, мешканець міста  

вулиці Чкалова, 37 Леонід Кошлатий 

 

Оскільки всі питання порядку денного були розглянуті, міський голова 

оголосив 50 сесію міської ради сьомого скликання закритою. 

 

 

 

 

 

 

Міський голова        В. АТРОШЕНКО 

 

 


